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§ 7 
Tantolunden - godkännande av program och 
genomförande  
SÖD 2022/795 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens program för 
upprustningen av Tantolunden och ger förvaltningen i uppdrag att 
arbeta vidare med projektet enligt beskrivningen i tjänsteutlåtandet 
samt i enlighet med nämndens gemensamma tilläggsförslag 
(bilaga). 

Särskilt uttalande 
Jonas Nilsson m.fl. (M) och Martin Westmont (SD) ansluter sig till 
tilläggsförslaget från Socialdemokraterna, Vänsterpartiet, 
Centerpartiet och Liberalerna. 

Ersättaryttrande 
Frida Bondesson (KD) ställer sig bakom tilläggsförslaget från 
Socialdemokraterna, Vänsterpartiet, Centerpartiet och Liberalerna. 
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Tantolunden är en av Södermalms största parker, anlagd på två 
bergshöjder med en dalgång emellan. Hela parken upplevs idag som 
natur och har stora historiska, sociala och ekologiska värden. 
Tantolunden har stora upprustningsbehov där framför allt 
gångvägar, möblering samt lekplatsen behöver rustas upp. 
Programmet består av tre delar. Del 1 beskriver parkens historia och 
dess kulturhistoriska värden. Del 2 redovisar den omfattande 
inventering som gjorts i parken samt presenterar analys och målbild 
för upprustning av entréer, gångvägar, belysning, möblering samt 
lek, idrott och andra aktiviteter. Del 3 redovisar inventering, analys 
och målbild för Tantolundens grönstruktur. 
Förvaltningen föreslår att insatserna som beskrivs i programmet 
genomförs utifrån den prioritetsordning som redovisas i 
tjänsteutlåtandet. 
 

Förslag till beslut 
Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det är 
förvaltningens med tilläggsförslaget från Socialdemokraterna, 
Vänsterpartiet, Centerpartiet och Liberalerna (bilaga), vilket även 
Moderaterna och Sverigedemokraterna ställer sig bakom. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens 
förslag med nämndens tilläggsförslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2022/795-1 Tjänsteutlåtande Tantolunden - 
godkännande av program och genomförande 

 SÖD 2022/795-1.1 Bilaga 1, SÖD 2022_795 
 SÖD 2022/795-1.2 Bilaga 2, SÖD 2022_795 
 SÖD 2022/795-1.3 BIlaga 3, SÖD 2022_795 
 SÖD 2022/795-1.4 Bilaga 4, SÖD 2022_795 
 SÖD 2022/795-1.5 Bilaga 5 Samråd 

 



Bilaga § 7 – Förslag till beslut från (S), (V), (MP), (L) och (C) 

2022-12-15 
Ärende 7 

 Tantolunden – godkännande av 
program och genomförande 

Anders Göransson m.fl. S 
Charlotte Lilja Pittuco m.fl. V 

Magnus Palm MP 
Anne-Lie Elfvén L 

Lars Rottem Krangnes C 
 
Förslag till beslut  
Att godkänna förvaltningens förslag till beslut med följande tillägg:  
 
Att ge förvaltningen i uppdrag att i samband med satsningen på Tanto som öppen drogscen att 
ge förslag på hur de sociala värden kan stärkas och att det sker under våren 2023.  
 
Under punkten 4. Att ta fram ett fördjupat program för trygghetsskapande åtgärder… föreslår 
förvaltningen en upprustning av ytorna på toppen. I det arbetet vill vi att de också prövar 
möjligheten återskapa något i linje med den historiska musikpaviljongen som fanns på platsen 
samt en caféverksamhet.  
 
Under punkt 5. Att ta fram fördjupat program för parkens entréer vill vi att förvaltningen 
tittar på möjligheten att sätta upp skyltar i entréerna med kartor över parken.  
 
Att förvaltningen får ett särskilt uppdrag att undersöka hur en omvandling av campingen till 
en integrerad del av parken kan tillföra nya möjligheter till aktiviteter och upplevelser. 
Förvaltningen ska även undersöka andra konsekvenser av en sådan omvandling.  
 
Tantolunden är en för stadsdelen viktig och av många medborgare mycket uppskattad 
naturpark som har ett stort behov av upprustning. Det är glädjande att vi nu har möjlighet att 
påbörja det arbetet samtidigt som vi särskilt vill lyfta att det är viktigt att parken blir 
tillgänglig både för äldre och funktionshindrade.  
 
Programmet som förvaltningen presenterar utgår från såväl parkens historia och kulturvärde, 
dess mycket viktiga ekologiska roll och inte minst som plats för både lek och rekreation. 
Förslaget tar på ett bra sätt hänsyn till detta och är väl i linje med parkplanen. Parkplanen är 
en garant för att Tantolundens historiskt unika miljö kan fortleva, vidareutvecklas och 
fortsätta bidra till Södermalms biologiska mångfald samt öka människors tillgång till 
rekreation utan att behöva konsumera. 
 
Det är positivt att såväl privatpersoner som föreningar i området varit med och tyckt till om 
planerna och att dessa har vävts in i programförslaget. Stadsdelsnämnderna spelar en viktig 
roll i att ge medborgare en möjlighet att vara med och påverka lokalt, bland annat genom 
möjligheten att skicka in medborgarförslag och även dessa är viktiga att beakta vid 
framtagandet. Vi vill också att förvaltningen även fortsättningsvis ska verka för nära dialog 
och inspel från medborgare samt lokala intressenter under projektets löptid   
 
Vi ser precis som många tillfrågade gärna fler kulturaktiviteter i parken, kanske i samarbete 
med föreningar. Även idrotten är en viktig del av en levande Tantolunden och de på platsen 
verksamma föreningarna behöver ges bra förutsättningar att bedriva sin verksamhet där.
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